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A konzultáció Borboly Csabával elnevezésű Facebook csoportban 2018. január 19-én hirdettünk 

konzultációt annak kapcsán, hogy mely problémák érintik leginkább a hargita megyei ifjúságot. 

2018. január 23-án lehetőség nyílt arra, hogy az Európai Parlamentben felszólalhasson Hargita 

megye is, mégpedig az Európai Unió ifjúsági stratégiájának kiértékelésében. Ennek keretében 

beszélhettünk a helyi és regionális önkormányzatok álláspontjáról. A rendezvény során a Régiók 

Bizottságának tagjaként Borboly Csaba képviselte önkormányzataink álláspontját,  így – azáltal, 

hogy árnyaltabb képet kaphassunk – konzultációt hirdettünk. 

 

A konzultáció eredményeinek összefoglalója 

Szavazásra bocsátott válaszlehetőségek: 

Összesen 9 válaszlehetőségre lehetett leadni a voksokat, emellett pedig hozzászólásban bárki 

kifejthette véleményét, javaslatát. 

Szavazatok: 

A megadott válaszlehetőségekre összesen  53 szavazat érkezett. 

Hozzászólások: 

A konzultációra 3 like érkezett és 1 személy megosztotta. 

A szavazatok a következőképpen oszlottak meg a válaszlehetőségek között: 

A térség igényeinek megfelelő képzések biztosítása, a
kereslet-kínálat összehangolása

A fiatal vállalkozók támogatására több európai pénzügyi
forrás bevonása

Vidéki fiatalság hátrányos helyzetének orvoslása

Fiatalok politikai és társadalmi szerepvállalásának
előmozdítása

Önkéntesség

Esélyegyenlőség, normális élethez való jog biztosítása
minden fiatal számára

Esélyegyenlőség megteremtése az oktatásban és a
munkaerőpiacon egyaránt

Fiatalok részvételének biztosítása a döntéshozatalban, a
demokratikus folyamatokban

A diákok mobilitásának támogatása
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A beérkezett szavazatok alapján elmondhatjuk, hogy az emberek leginkább a térség igényeit 

kielégítő képzések biztosítását tartják a legégetőbb megoldásra váró problémának, azonban több 

európai uniós pénzügyi forrás bevonását is nagy számban szorgalmazták kitöltőink. Az 

esélyegyenlőség biztosítására szükséges nagyobb hangsúlyt fektetnünk, mely a konzultációból is 

egyértelműen látszik. 

A kapott eredményeket figyelembe vettük és felhasználtuk a felszólalás anyagának előkészítésénél. 

 

Konzultáció elérhetősége: 

https://www.facebook.com/groups/641571599341625/permalink/961793927319389/ 
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